
Huescan jaio nintzen, 1968an. Zuzenbidean lizentziatua eta doktorea Bartzelonako 
Unibertsitatean (1991 eta 1995, hurrenez hurren). Nire lan-bizitzako 32 urteetatik erdia 
unibertsitateko ikerkuntzan eta irakaskuntzan eman dut, eta beste erdia Bartzelonako 
Ajuntament enpresako zinegotzia izan naiz. 
 
Finantza eta Zerga Zuzenbideko Unibertsitateko irakasle titularra naiz Pompeu Fabra 
Unibertsitatean 2000. urteaz geroztik, eta tokiko eta autonomia-erkidegoko 
finantzaketa, zerga-prozedurak, BEZa eta aurrekontu-diziplina ditut ikerketa-ildo nagusi. 
Zinegotzi izan nintzen bitartean, ez nintzen inoiz bizitza akademikotik aldendu, irakasle 
gonbidatua izan nintzen nire unibertsitatean eta ikerketa-proiektuetan parte hartu 
nuen. 
 
Tokiko politikan aritu nintzen garaian, hainbat arlotako gobernuan parte hartzeko 
aukera izan nuen. Besteak beste, Bartzelonako Ajuntament zentroan Ogasunaren (2003-
2011 eta 2019-2023), Hezkuntzaren (2006-2011), Les Corts Barrutiaren (2003-2006), 
Eixample Barrutiaren (2016-2017), Merkataritza eta Merkatuen (2016-2017 eta 2019-
2023) eta Barne Araubidearen (2019-2023) arduraduna izan nintzen. Bartzelonako 
Diputazioko Gizarte Ongizateko diputatua (2007-2011) eta Bartzelonako Metropoli 
Eremuko Gizarte eta Ekonomia Garapen Arloko lehendakariordea (2019-2023) ere izan 
nintzen. 
 
Bereziki harro sentitzen naizen lorpenen artean, honako hauek daude: hurbileko 
merkataritza indartzea eta suspertzea, batez ere haren digitalizazioa bultzatuz; 
Bartzelonako udal-merkatuen sarea indartzea, hobekuntza fisiko garrantzitsuekin eta 
digitalizazio-plan batekin; 2023an e-commerce (TREC) banatzeko lehen udal-tasa 
sortzea; edo Mercabarnako espazioa % 21 handitzea, enpresa publiko horren 
Administrazio Kontseiluko presidente izan bainaiz 2016-2017 eta 2019-2023an. 
 
Elkarte eta fundazio batzuetan ere parte hartzen dut. Politikan lehen lerroan egon ez 
nintzenean (2011-2015), Educación sin Fronteras GKEko idazkari nagusi eta Educoko 
Patronatuko kide izan nintzen. 
 


